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Zápis z jednání 
Skoková komise ČJF 

č. 6/2023 

Den konání 09.10.2023 

Místo konání Čičovice 

Čas Od 12.00 Do 15.00  

     

Přítomnost členů komise Sylvie Boušková přítomna 

Jarmila Beranová přítomna 

Markéta Šveňková omluvena 

Roman Drahota přítomen 

Zdeněk Žíla přítomen 

  

Zuzana Janatová přítomna 

Marek Javorský 
Pavel Vachutka 

přítomen 
přítomen 

 
Přítomnost hostů 

Aleš Suchánek 
Bára Hassová 
 

Přítomen 
přítomná 

 

Přítomnost dalších osob Jiřina Cibulková 
Kristýna Koutná 

on-line 
on-line 

  

 

Program jednání: 

1. Představení žadatelů o MČR 2024 

2. Hlasování junioři 

3. Hlasování senioři 

4.  

       5.  

       6.  

       7.  

       8.  

       9.  

     10.  

 
Průběh jednání a závěry: 

1. Představení žadatelů o MČR 2024 

 
závěr/
úkol 

SK se sešla opět na hlasování o pořadatelích MČR, které se muselo opakovat. Vzhledem k 
pozdnímu doplnění sekretariátem ČJF, včas podané, ale SK nepředložené, přihlášky ESC 
Olomouc, bylo potřeba revokovat přijaté usnesení a hlasování opakovat. 
 
Představení žadatelů formou obrazové prezentace.  
Jako první prezentovala svou žádost o pořadatelství MČR 2024 S,Ž a U25 paní Kristýna 
Koutná z ESC Olomouc.  
Další prezentaci své žádosti měla připravenou paní Jiřina Cibulková s doplňujícími údaji o 
připravovaných novinkách a úpravách areálu v Martinicích od pana Aleše Suchánka, ti žádali o 
pořádání MČR 2024 S/Ž/U25 i MČR 2024 D/J. Poslední přednesla svou žádost o pořadatelství 
MČR 2024 S/Ž/U25 i MČR 2024 D/J  osobně přítomná paní Barbora Hassová ze Zduchovic. 
Další žádost o pořádání  MČR 2024 D/J byla představena na předchozích jednáních dnes 
omluvenou paní Markétou Šveňkovou z Chuchle arena Praha. 
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2) Hlasování o pořadateli MČR D/J 2024: 

 
závěr/
úkol 

Po prezentaci žádostí byli přítomní hosté požádáni aby místnost opustili a SK mohla zahájit 
diskusi a hlasování. Pan Roman Drahota se svého hlasovacího práva vzdal a místnost opustil 
také. Vzhledem k odvolání pana Petra Maška jako člena SK na poslední schůzi a 
nepřítomnosti omluvené paní Markétě Šveňkové zůstala SK před hlasováním v sudém počtu 6 
hlasujících. Členové jednohlasně odhlasovali, že předsedkyně Sylvie Boušková bude mít 2 
hlasy. 
SK byla přítomna v nadpoloviční většině a tudíž usnášeníschopná. 
SK jednohlasně odsouhlasila, že o jednotlivých mistrovstvích se bude hlasovat zvlášť. 
SK  jednohlasně odsouhlasila pořadí ve kterém se bude hlasovat o jednotlivých žadatelích. 
SK  jednohlasně odsouhlasila, že jako první se bude hlasovat o  žadatelích o MČR D/J. 
 
Hlasování o pořadateli MČR D/J: 
 
Chuchle:       pro:  2  proti:  5   zdržel se:  0 
Martinice:      pro:  0  proti:  7   zdržel se:  0 
Zduchovice:  pro:  5  proti:  2   zdržel se:  0 
 
závěr: SK přijala usnesení o návrhu VV o pořadateli MČR D/J 2024: 
Jezdecké centrum Zduchovice, z.s. 
 
 

3. Hlasování o pořadateli MČR S/U25/Ž 2024: 

 
závěr/
úkol 

 
SK jednohlasně odsouhlasila pořadí ve kterém se bude hlasovat o jednotlivých žadatelích 
MČR S/U25/Ž 2024. 
 
Hlasování o pořadateli MČR S/U25/Ž 2024: 
 
Martinice:        pro:  5  proti:  2   zdržel se:  0 
Olomouc:        pro:  2  proti:  5   zdržel se:  0 
Zduchovice:    pro:  0  proti:  7   zdržel se:  0 
 
závěr: SK přijala usnesení o návrhu VV o pořadateli MČR S/U25/Ž 2024: 
Jezdecká společnost EQUITANA, z.s. Martinice 
 

4. Schvalování žádostí o navýšení kvalifikace rozhodčích 

 
závěr/
úkol 

 
SK je jednohlasně dohodla na usnesení o návrhu VV, ve věci schvalování žádostí o navýšení 
kvalifikace rozhodčích bude nadále schvalovat pouze žádosti pro navýšení kvalifikace na 
„rozhodčí specialista - skoky“. Žádosti o jmenování národních rozhodčích přenechá komisi 
rozhodčích. 
 

5. Diskuse 
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závěr/
úkol 

 
1-RD vznesl dotaz o platnosti odvolání PM jako člena SK. Předsedkyně SB konstatovala , že 
je plně v její moci navrhovat VV jmenování a odvolávání členů SK, tak také s vědomím všech 
členů SK učinila a VV návrh na odvolání PM schválil 8.10.23 per rollam. 
 
2-RD navrhl pověřit na další období některého člena SK vypracováváním zpráv o průběhu 
uspořádaných skokových MČR. 
Úkol: SK se bude tímto návrhem nadále zabývat. 
 
3-SK konstatuje, že zpětné reakce VV na podněty SK jsou minimální a je nutné tuto 
komunikaci zlepšit. 
Úkol: SB přednese VV žádost SK o zlepšení zpětných vazeb. 
 
4- MJ otevřel problém dvojího startu. ZJ navrhuje zajistit v programu JIS možnost přihlášení 2x 
v jedné soutěži. Host AS navrhuje povolit dvojí start pouze dvojicím, kteří mají již v přihlášce 
přes JIS přihlášeny na tento den 2 starty.  JB navrhuje dát do pravidel, že pořadatel je povinen 
zveřejnit nejpozději hodinu před prvním startem dne informaci o možnosti opakovaného startu  
dvojice v soutěži. 
Úkol: SB připraví na příští schůzi SK návrh usnesení VV na úpravu v pravidlech týkající se 
opakovaného startu 
 
5- členovéSK konstatovali nutnost zrychlit a zjednodušit kontrolu výsledků a jejich následné 
ukládání do JIS. 
Úkol: SB se bude informovat u IT ČJF na přijetí nutných opatření pro zefektivnění práce v JIS 
 
6-SB konstatovala nutnost kontroly odvodů 15,- Kč za start až z výsledků, ne z přihlášek v JIS 
úkol: SB bude hledat řešení s ekonomickým úsekem ČJF 
 
7- AS konstatoval, že je třeba přehodnotit změnu pravidel z r. 2023 o dekorování dětí, juniorů a 
mladých koní v soutěžích do 110 cm a změnit ho pro další sezony. 
Úkol: do dalšího jednání SK připraví AS návrh na přijetí usnesení o změně v pravidlech 
 
8- SK konstatovala, že JIS by měl umožnit tisk startek s možností rozdělení startujících dle 
kategorií 
úkol: SB  se bude informovat u IT ČJF na přijetí nutných opatření 
 
9- SK probírala možnost rozdělení kategorizace závodů,  ne podle závodišť, ale podle 
obtížnosti závodů a jejich ekonomické náročnosti, tak, aby se i závodištích kat.A mohly 
uspořádat závody kat.C. Bylo by dobré začít s mladými koňmi startujícími 1. a 2. rokem, 5ti, 6ti 
a 7mi letými koňmi. 
Úkol: SB připraví návrh usnesení o změně v pravidlech týkající se kategorizace závodišť. 
 
10-RD navrhuje SK projednat možnost změnit postup ve vzdělávání jezdců následujícím 
způsobem: začít v jezdecké kariéře lehkými zkouškami pro možnost účasti v hobby soutěžích, 
dále se pak zúčastnit určitého počtu hobby soutěží, následně se ve spolupráci s garantem 
připravit ke zkouškám ZZVJ. 
- Dále SK navrhuje aby pravidla zajistily přítomnost stewarda na opracovišti při hobby 
soutěžích. 
- SK také navrhuje možnost opakovaného startu dvojice po pádu bez zranění (rozhodne 
zdravotník) při ZZVJ. 
Úkol: SK se nadále bude zabývat případnou formulací na návrh usnesení o změně pravidel 
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11-SK konstatuje nutnost změnit termín k podávání žádostí o pořadatelství budoucích MČR. 
Úkol: SB připraví návrh usnesení pro změnu v pravidlech 
 

6.  RD požádal SB o uvolnění z funkce člena SK. Bude nadále , v případě pozvání, přítomen na 
schůzích SK pouze jako host 

závěr/
úkol 

 

7.  

závěr/
úkol 

 

8.  
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závěr/
úkol 

 

9.  

závěr/
úkol 

 

10.  

  

  

  

  

  

  

  

  
Doporučení komise výkonnému výboru: 

1. 
 
 

 

2. 
 
 

 

3. 
 
 

 

 
 

 

 
        Zapsal:Boušková 


